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V následujícím článku se dozvíte jak dopadlo úvodní hodnocení nového webu našeho
foitbalového oddílu...

      

  

Po prvním ostrém zprovoznění nového webu mne velmi zajímalo, jak ho vnímají sami uživatelé.
Ihned od začátku jsem tedy na stránky dal kategorii "Anketa", kterou chci využívat nejen k
průzkumům na obecnější otázky, ale i jako zpětnou vazbu k tvůrcům a přispěvatelům stránek.
Jako první téma ankety bylo proto zcela jednoznačně zvoleno "Jak se vám líbí nové stránky
oddílu" včetně vyjádření ochoty účasti na jejich aktualizaci a psaní článků. Ankety se zúčastnilo
celkem 39 hlasujících, kteří vyjádřili v souhrnu velkou podporu novému webu. Příjemně mne
překvapila zejména chuť zapojit se aktivně do účasti tvroby webu. Je to dobrý základ do
budoucna, protože stejně jako u novin platí, že není nic staršího než včerejší noviny, tak i web
nesmí zastarávat a musí mít schopnost držet krok s dobou. Podrobné výsledky jsou stále k
dispozici ne webu, pro jejich zobrazení klikni zde .
Protože byla již zahájena nová sezóna a jistě nás všechny zajímá i atraktivnost zápasů našich
mužstev, byla aktivována nová anketa. Jejím tématem je průzkum účasti a návštěvnosti na
utkáních jednotlivých mužstev. Předpokládám, že se opět aktivně zúčastníte a dáte svůj hlas
tomu mužstvu, které je pro vás to nejzajímavější.
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